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Technische vragen m.b.t. Memo proces UPLG 1.0 
 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
BBB 1 In afwachting van de verkiezingen van 22 

november, de daarop te vormen nieuwe 
coalitie en de woorden van minister Adema 
over het Aerius model. Wat gaat de 
uitwerking hiervan zijn op het UPLG? 
Waarom houdt de provincie Utrecht hier 
geen rekening mee? 
 

Op dit moment kunnen wij niet voorzien 
wat de gevolgen van de verkiezingsuitslag 
en de nu te vormen coalitie, voor het UPLG 
zullen zijn.  Zodra daar meer duidelijkheid 
over komt, kan een aanpassing van het 
UPLG aan de orde zijn. 
 
De uitspraken van demissionair minister van 
Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit over 
het Aerius model hadden met name 
betrekking op de visserijsector. Hij gaf 
echter aan dat wat hem betreft er ook voor 
de landbouw een aanpak voor 
vergunningverlening zou moeten komen op 
basis van reductie van emissie en niet meer 
op basis van Aerius.  
Voorlopig is Aerius echter nog het wettelijk 
verplichte instrument voor 
toestemmingsverlening.  
 

Partij voor de 
Dieren 

2 Rondetafelgesprekken: waren deze 
openbaar, zijn er ook verslagen van die 
kunnen worden ingezien? 

Deze gesprekken waren op uitnodiging. Er is 
breed uitgenodigd: alle gemeenten, alle 
waterschappen, groot aantal 
landbouworganisaties en idem voor de 
natuur- en dierenorganisaties. De 
genodigdenlijst (op organisatieniveau) is 
met u gedeeld. 
Er is een verslag van gemaakt van de 
rondetafelgesprekken en is als bijlage bij 
deze beantwoording in het SIS is geplaatst. 
  

 3 Waar is een overzicht van 
informatiebijeenkomsten te vinden in de 
afzonderlijke gebieden? 
 

Er zijn drie regionale rondetafelgesprekken 
geweest: Kromme Rijn/Heuvelrug, 
veenweidegebied en oostzijde van de 
provincie. Waarschijnlijk zal er in het eerste 
kwartaal van 2024 hier een vervolg aan 
worden gegeven. 
 

 4 Volgens ‘Werkwijze programma’s en 
projectbesluiten’ is een kaderstelling 
noodzakelijk, vastgesteld door PS. Op welke 
manier en in welke fase van het traject gaan 
deze kaders worden meegegeven aan UPLG 
1.0; wat zijn de bijstuurmogelijkheden voor 
PS?  
 

Zie hiervoor de tabel in bijlage 1 in de 
memo. Volgens de voorlopige planning in 
die tabel komt de kaderstellende notitie in 
maart 2024 ter bespreking in de Cie RGW 
en in april 2024 ter vaststelling in PS. Deze 
kaders geven vanaf dat moment richting 
aan het UPLG. De opgaven vanuit het Rijk 
worden daarbij meegenomen. Deze 
rijksopgaven zijn vastgelegd in het 
Nationaal Programma Landelijk Gebied (het 
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NPLG, nu in ontwerpfase). Zij zijn 
kaderstellend voor de provinciale 
gebiedsprogramma's en dus ook voor het 
UPLG. Deze kaders vormen een belangrijke 
basis voor de kaderstellende notitie die in 
maart aan de staten wordt voorgelegd. 

 5 Er zal sprake zijn van veel langere 
doorlooptijd, o.m door procedures rondom 
planMER: wat gaat dit voor consequenties 
hebben als het gaat om reductie uitstoot, 
vergunningverlening, uitbreidingen, de 
ruimte voor woningbouw en andere 
ontwikkelingen tot aan de vaststelling van 
UPLG 1.0 in februari 2025? 

De opgaven vanuit het rijk wat betreft 
natuur, water en klimaat blijven vooralsnog 
onveranderd. Er is meer tijd om de 
gebiedsagenda's en uitvoerings-
programma's in de gebieden met de 
stakeholders op te stellen. Wat betreft 
vergunningverlening blijft de druk hoog 
omdat de beoogde stikstofreductie 
geconcretiseerd moet worden, zoals in 
reactie van de Ecologische Autoriteit over 
onze NDA's wordt benadrukt. Het is 
uiteraard nog onbekend hoe een volgend 
kabinet hier mee zal omgaan en of er 
(voldoende) middelen vanuit het 
transitiefonds beschikbaar komen om de 
doelen te realiseren.  
In de komende periode worden wel 
initiatieven genomen om de transitie van 
met name de landbouw een impuls te 
geven. De Monitor Duurzame 
Landbouw/KPI systematiek is daar een goed 
voorbeeld van.  

    
 


